
Protokoll fra styremøte i Sameiet Høiseth Hage

Tittel: Styremøte 07.06.22
Dato: 07.06.2022 20:00

Deltakere

Trine Hammervold (Styreleder)
Inge Morten Braa (Styremedlem)
Mette Berg (Styremedlem)
Tina Indset Sørgjerd (Varamedlem)

Styreleder Trine Hammervold ledet møtet.

Sak 2022-042 Godkjenning av innkallelse og dagsorden
Det kom ingen innvendinger til innkallingen og dagsorden ble godkjent. 

Tatt til orientering

Sak 2022-043 Valg av referent
Trine Hammervold ble foreslått og valgt til å skrive protokoll. 

Tatt til orientering

Sak 2022-044 Gjennomgang av mail
o Entretak til nr. 59 er etterbestilt og kommer. 

Tatt til orientering

Sak 2022-045 Låsetilbud signering
 Styret måtte etter årsmøtet igjen ut i markedet for å innhente tilbud på låsesystem med brikker 
for bodarealene. Fikk har fått inn tilbud fra Systemsikring, Dørteknikk og Bonitas. 

Vedtak
Etter en samlet vurdering av innkomne tilbud godtar vi tilbud fra Dørteknikk.

Enstemming: Ja

Sak 2022-046 Katteproblematikk
o Styret har sendt ut sms til samtlige beboere med frist innen 01.08.22 om å sende inn 
erklæring. Alle dyr som ikke har erklæring anses som brudd på husordensreglene. 

Tatt til orientering
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Trine Hammervold, Styreleder Inge Morten Braa, Styremedlem

Mette Berg, Styremedlem Tina Indset Sørgjerd, Varamedlem

Sak 2022-047 Søknad om solskjerming
Beboer har søkt om screens. Farger og utførelse er i overensstemmelse med forhåndsgodkjent 
screens fra Norsol. 

Vedtak
Søknad godkjennes enstemmig. 

Enstemming: Ja

Sak 2022-048 Søknad fasadeendring
Styret har mottatt søknad på oppføring av tillegg på fasade

Vedtak
Søknad godkjennes under forutsetning av at boden males likt som bakvegg. 

Enstemming: Ja

Sak 2022-049 Eventuelt
o Trine har sendt mail til vaktmester for å få på plass hindring til boddører i pareringskjeller.  
o  Det er ønskelig om vedtektsendring om at det kun er tillatt med 2 parkeringsplasser per 
seksjon. Dette må eventuelt opp på neste årsmøte.  
o Styret tar kontakt med Reko for å få byttet dør uten nøkler da det er problmatisk å få 
kontakt med de beboerne som skal bytte dører. Reko ønsker å bytte alle 20 dørene i én omgang, 
noe som viser seg vanskelig når styret ikke får kontakt med beboerne det gjelder. Vi ser derfor 
på en annen løsning: Nøkler leveres inn til styret og merkes med tilsvarende kode for dør og 
nøkkel. Beboere får komme til styret for å utlevert nøkler igjen.  
o Trine kontakter Reko for å se om denne løsningen er mulig. 

Tatt til orientering
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